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Interpelacja nr 3 

w sprawie odmalowania pasów dla pieszych  

 
Zwracam się z prośbą o odmalowanie pasów przy ul. Władysława Łokietka, w okolicy baru "U Bartosza".  

Jest to miejsce często uczęszczane przez pieszych i kierowców. Obecne oznakowanie poziome jest wytarte,  

co znacząco zmniejsza jego widoczność, szczególnie w nocy i podczas niekorzystnych warunków pogodowych. 

Odnowienie pasów zwiększy bezpieczeństwo wszystkich uczestników ruchu drogowego. 

 
 

Milena Surowiec-Sikora 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


